
Møtedato: 06.02.2023
Møtetidspunkt: 16:15
Møtested: Fysisk på MNSU kontoret, ved Vilhelm Bjerknes Hus

Tilstede: Anne Lise (farmasøytisk/arrangementsans.), Keerthy (kjemisk/PR), Lisa (leder), Alina
(STUT/SPSU), Charlotte (bokskapsansvarlig), Melika (direktevalgt), Mads (Fysikk), EB
(biovitenskap/webansvarlig), Kat (astrofysisk), Alessio (Geo), Phillip (matematisk), Nils (nestleder),
Hannah (økonomiansvarlig), Sunniva (IFI)

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak

17 2022 Godkjenning av innkalling og referat V
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Vedtatt uten merknader

18 2022 Valg av ordstyrer og referent V
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Ordstyrer Lisa og referent Alina ble enstemmig vedtatt.

19 2022 Orienteringer O
Ansvarlig: Lisa
Astrofysisk: Har muligens funnet ekstra midler.
Biovitenskapelig: Fagutvalget skal få nytt rom.
Farmasøytisk: Skal ha møte i morgen.
Fysisk: Allmøte 02.02.23. Fikk tak i de medlemmene de trengte. Har vedtatt
bachelorseremoni.
Geofaglig: Skal ha møte på torsdag.
IFI: Skal ha genfors på onsdag.
Kjemisk: Skal ha møte på torsdag.
Matematisk: Ingenting å melde.
Studentparlamentsrepresentant: Ingenting å melde.
STUT:



● STUT skal se på karakterstatistikk for å se om det har blitt dårligere på første og
andre semesters karakterfordeling. Noen synes det er ugreit med
normalfordeling, vektet gjennomsnitt.

● Angående korte hjemmeeksamener, på fire timer eller under. Det koster en del
ressurser å ha det og nå er det færre av dem enn under pandemien. Spørsmålet
om Chat GPT dukket opp.

● Teksting av forelesninger er fortsatt et krav og nå kommer det på plass et
verktøy som skal gjøre dette mye lettere.

● Klaging på eksamen er for enkelt, mener STUT-medlemmene, men dette er
behandlet før. Hvis det er for mange klager, kan man heller gi bedre
begrunnelse.

● Obliger og innleveringer kan settes på eksamenssiden og da blir det lettere å
lage statistikk på det. Da kan man se at studenter har for mange.

Ansettelsesutvalget: Ikke vært noe møte siden sist. Men vi trenger en representant til
fordi det krasjer med forelesning for vår representant.
Økonomiansvarlig: Angående sommerfesten, for 700 personer må vi ha et budsjett på
50.000. Vi skal søke penger fra fakultetet, men vi har nok dekning for det selv. Vi tenker
å søke FriFond og Kulturstyret.
PR-ansvarlig: Vi skal reklamere litt for å leie seg et bokskap i våre SoMe-kanaler.
Arrangementsansvarlig: 700 personer er litt ambisiøst på sommerfest. 350 er mer
realistisk. La oss kontakte Neuf og høre om hvilket lokale de anbefaler til dette antallet.
Vi ser på 16de juni som dato. Bowling-greia, hvem har ansvar for det? Økonomiansvarlig
har søkt om penger til det, og 17de april er foreslått som dato. Representantene
informerer sine utvalg. Det må lages påmeldingsskjema.
Webansvarlig: Justert litt på nettsiden. Vurderer å lage en liste over steder det går an å
søke penger og legge den på siden.
Bokskapsansvarlig: Har fått gjennom skapene og funnet 71 skap som det ikke er betalt
for. Det blir nå satt opp lapper om at de må betale og at fristen snart går ut.
Nestleder: Har hatt oppdrag om å se på hva mandatet til fagutvalgene er. Har ikke
funnet noe annet enn det som står i UH-loven. Der står det at studentene kan danne et
forum for å fremme studentenes interesse, men ikke noe om hva man har krav på eller
makt til. Men der står det at studentorganene skal høres i alle sammenhenger som



angår deres aktuelle nivå, så det betyr at det er organene som skal høres, ikke random
studenter.
Leder: Har vært med på studentutvalglederforum. Der ble det snakket om høringssvar
om retningslinjer for mandag for studentutvalg. Egen sak om psykisk helse. Særlig
jussen sliter med å bli hørt fordi det var så som hadde svart på SHOT-undersøkelsen.
Læringsmiljøforum er neste torsdag. .

020 2022 Fagutvalg Mandater D
Ansvarlig: Nestleder
Saken bortfaller. Ble behandlet under forrige punkt.

021 2022 Eventuelt D
Ansvarlig: Lisa
R2-kravmøte: Gikk gjennom høringssvar til Aasen-utvalgets rapport. Aasen foreslår
opptaksprøver, hvor 80 % skal gå på karakter, og 20 % skal kunne komme inn via en
opptaksprøve. Men dette er vi skeptiske til. Hvordan skal denne prøven være og
hvordan skal dette fungere? Det er også foreslått fra Aasen å fjerne realfagspoengene,
men det er uklart hva UiO mener om dette. Sunniva sender en oppsummering til
MNSU-medlemmene.
Nyttårsbord: EB skal arrangere nyttårsbordet hos seg den 24de februar klokken 19.00.
Meny diskuteres på Face.
Ekstra person til ansettelsesutvalget: Det er lønnet, og møtene er onsdager klokken
10.00. Ingen meldte seg. Vi må komme tilbake til saken. EB kan høre med Kristoffer.
Ny kontoransvarlig: Ingen meldte seg.
Nøkler til kontoret: Nils sender e-post til Marianne og spør om vi kan få kodelås. Ellers
følger vi opp Harry Simensen om sylinderskifte.

022 2022 Møtekritikk D
Ansvarlig: Lisa
Ingenting
Møte ble avsluttet 17:28


